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Afsender Høringssvar Administrationens 
bemærkninger 

Forslag til replik 

Danmarks 
Naturfredningsforening  

Danmarks 
Naturfredningsforening bifalder 
fuldt ud kommunens formulerede 
ønsker til miljøet i kommunen. 
Danmarks 
Naturfredningsforening kunne 
godt ønske en mere specifik 
beskrivelse af de strategier, man 
vil anvende for at få 
opfyldt de ønskede målsætninger 
og ser frem til, at der i den videre 
udvikling af miljøpolitikken også 
vil blive formuleret nogle 
konkrete strategier og mål. 

Danmarks 
Naturfredningsforening er ikke 
blevet hørt direkte, men 
foreningen er repræsenteret i 
Grønt Forum og har derigennem 
modtaget forslaget til Miljøpolitik. 
 
Foreningens høringssvar 
fokuserer på de strategier, der 
skal beskrives og gennemføres 
for at implementere 
Miljøpolitikken. 

“Tak for Danmarks 
Naturfredningsforenings 
bemærkninger til kommunens 
forslag til Miljøpolitik. 
Danmarks 
Naturfredningsforeningen 
efterspørger mere specifikke 
strategier til at opfylde politikkens 
målsætninger. 
Det har været kommunens 
ambition først at udvikle en politik 
og derefter igangsætte 
beskrivelse af de strategier, der 
skal anvendes for at 
implementere politikken. Dette 
arbejde vil forløbe, når politikken 
er endeligt vedtaget i juni 2018.” 

MED-udvalget i Center for 
Ejendomme og Byggesager 

God overordnet politik. CEB vil 
blot gøre opmærksom på, at 
politikken kan betyde at 
fremtidige drift og 
anlægsprojekter vil blive mere 
omkostningstunge, da de mest 
energirigtige løsninger ofte er 
dyrere end de næstbedste. Der 

 “Tak for MED-udvalgets 
bemærkninger til kommunens 
forslag til Miljøpolitik. 
MED-udvalget peger på, at der i 
implementeringen af 
Miljøpolitikken skal tages stilling 
til vægtningen af miljø- og 
energihensyn i forhold til anlægs- 



bliver derfor behov for, at der 
tages stilling til, i hvor stor en 
udstrækning 
miljø/energihensynet skal vægte i 
vurderingen af konkrete drifts- og 
anlægsløsninger. 

og driftsløsninger. 
Det har været kommunens 
ambition først at udvikle en politik 
og derefter igangsætte 
beskrivelse af de strategier, der 
skal anvendes for at 
implementere politikken herunder 
vægtningen af de forskellige 
hensyn, der indgår i strategierne. 
Dette arbejde vil forløbe, når 
politikken er endeligt vedtaget i 
juni 2018.” 

MED-udvalget i Park-, Vej- og 
Miljøcenter 

Udvalget har ingen 
bemærkninger til 
politikken. 
 

Ingen bemærkninger. Ingen bemærkninger. 

 


